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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
vervangende onderzeeboten (ingezonden 6 augustus 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat het hoofd van de Engelse Royal Navy 
alarm slaat om meer te investeren in onderzeeboottechnologie?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de Nederlandse werkgelegenheid en de veiligheid van 
defensiepersoneel zwaarwegende factoren zijn bij de aanschaf van vervan-
gende onderzeeboten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de Nederlandse werkgelegenheid en de veiligheid van 
defensiepersoneel de afgelopen decennia ernstig zijn verwaarloosd door de 
aanschaf van onveilig buitenlands materiaal? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid om de vervangende onderzeeboten door Saab-Damen te laten 
leveren, vanwege het belang van de Nederlandse werkgelegenheid en het feit 
dat de Nederlandse en Zweedse maritieme industrie internationaal worden 
geprezen vanwege hun betrouwbaarheid en effectiviteit? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Kunt u bovenstaande vragen apart beantwoorden, ook indien samenhang 
bestaat tussen de vragen? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.telegraaf.nl/nieuws/1702776769/superstille-russische-onderzeeer-glijdt-
onopgemerkt-door-onze-noordzee
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